

TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Taste of Hong Kong - Where Hong Kong's Food Lovers Feast (21-24 Mar)

The four-day gastronomic festival of eating, drinking and live entertainment, where the city's top chefs will showcase signature dishes and exclusive menus. See the current programme line-up at <https://hongkong.tastefestivals.com/>

Taste of Hong Kong 與您探索珍饈百味 (3月21至24日)

一連四天的Taste of Hong Kong美食節將雲集城中頂級食府及國際頂尖食肆的美食、現場熱烈音樂表演、名廚即席煮食示範各款美食及獨家手工美食等。詳情...



Image courtesy: Taste of Hong Kong

Brinc's 1st Food Tech Batch Completed

Four new portfolio teams drive towards a sustainable food supply through the development of plant based alternatives to dairy, seafood and animal agriculture have received investment of a total of HK\$600,000. Stay tuned for the next round of applications. [More details...](#)

Brinc食品科技加速器首輪結果公佈

四個新的投資組合團隊通過開發乳製品、海鮮和動物農業的植物替代品來實現可持續的食品供應，已獲得總計600,000港元的投資。請繼續留意下一輪申請。詳情...

TOURISM & TRAVEL 旅遊業



Image courtesy: Avenue of Stars

Avenue of Stars: Hong Kong's Spectacular Waterfront Promenade Reopens

Hong Kong's Avenue of Stars, a 457-meter-long promenade in Tsim Sha Tsui, has reopened with more famous handprints. [More details...](#)

本港矚目的地標 星光大道重開

位於尖沙咀的457米長的香港星光大道已重新開放，尋找更多著名手印。詳情...

Mainland Traveller Spent HK\$21,000 per Trip Indicating Growth

According to the Immigration Department statistics, the number of Mainland tourists visiting Hong Kong in November 2018 surpassed the same period in 2017 with a 26 percent leap. Nielsen Mainland tourist study shows that each traveller spent HK\$21,000 per trip in Hong Kong indicating 3 percent growth compared with 2017. Shopping continues to lead as the highest spend sector (45 percent) in their trip, followed by accommodation, dining and entertainment.

(Source: Hong Kong Economic Times, 15 January 2019)

內地旅客去年遊港 每次花2.1萬勝前年

香港入境事務處資料顯示，2018年11月的內地訪港旅客人數超越2017年的同期，錄得26%的增長。據尼爾森最新的年度內地旅客研究調查，每位旅客於每次來港旅遊花費2.1萬元，相比2017年上升3%。旅客消費的項目類別主要為購物，高達45%；而住宿、餐飲及娛樂佔總體費用的比率相對平均，上述四個項目的支出均錄得正面增長。

(資料來源：經濟日報2019年1月15日)

CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議展覽業

Hong Kong Dominated Wins at 'The Best of Venues and Bureaus' at CEI Readers' Choice Awards

Hong Kong earned four prestigious titles in the latest CEI Readers' Choice Awards, which were revealed in January 2019. [More details...](#)

香港在CEI「讀者之選」中成為「最佳場地及發展局」大熱贏家

在2019年1月最新公報的《CEI Asia》雜誌「讀者之選」得獎者中，香港佔據其中的四個席位。 [詳情...](#)

Hong Kong Arts Month

This March, the annual Hong Kong Arts Month enriches your journey with a diversified art experience in the city, where local and overseas artists converge to bring about a wealth of inspiring programmes. [More details...](#)

香港藝術月

今年3月在香港，展開一段靈感處處、感動滿滿的尋藝旅程！整整一個月，你可以盡情投身連場國際藝術盛會，觀賞雲集本地和世界各地藝術家的作品。 [詳情...](#)

VeggieWorld Hong Kong – The Trade Fair for a Vegan Lifestyle (16-17 Mar)

Over 25 renowned speakers to give talks and cooking demos to foster learning and provoke conversations that inspire the local community to live a vegan lifestyle. 50 local and international brands will also gather together to provide vegan options. [More details...](#)

VeggieWorld Hong Kong - 純素生活博覽會 (3月16至17日)

博覽會將聚集超過25位著名講者，透過講座和烹飪示範等活動與觀眾進行互動，由此推動本地純素生活的文化。50個本地和國際綠色生活品牌將展示一系列純素生活的產品。 [詳情...](#)



2019 Global Wellness Summit (GWS) Takes Place in Hong Kong (15-17 Oct)

The international gathering will bring together leaders and visionaries to positively impact and shape the future of the dynamic US\$4.2 trillion global wellness economy.

[More details...](#)

2019全球養生峰會選址本港舉行 (10月15至17日)

全球養生峰會(Global Wellness Summit)今年將於香港舉行，全球養生企業領袖和行業專家將聚首一堂，共同探討總值4.2萬億美元的市場商機。[詳情...](#)

GENERAL 一般消息



Hong Kong Rated as World's Freest Economy for 25 Consecutive Years

The Heritage Foundation ranked Hong Kong as the world's freest economy for the 25th consecutive year.

[More details...](#)

香港連續二十五年被評為全球最自由經濟體

傳統基金會連續二十五年高度評價香港作為全球最自由的經濟體。[詳情...](#)

Hong Kong, China - Georgia Free Trade Agreement to Enter into Force on 13 Feb

The Free Trade Agreement will give Hong Kong exporters and service providers the legal certainty of favourable treatment and market access to Georgia. [More details...](#)

《中國香港與格魯吉亞自由貿易協定》2月13日生效

協定為香港出口商及服務提供者進入格魯吉亞市場提供優惠待遇和法律保障。[詳情...](#)

Partnership Research Programme (PRP) and Innovation and Technology Support Programme Open for Applications

The Innovation and Technology Commission launched the PRP to support research and development projects undertaken by private companies in collaboration with local universities and public research institutions. Applications for the PRP are open all year round.

[More details...](#)

夥伴研究計劃和創新及科技支援計劃接受申請

創新科技署推出夥伴研究計劃，以支持私營公司與本地大學和公營科研機構合作開展的研發項目。計劃全年均接受申請。[詳情...](#)

Five-day Statutory Paternity Leave to Take Effect on 18 Jan

Under the Amendment Ordinance, for male employees with a child born on or after 18 January 2019, their paternity leave entitlement is increased from three days to five days. [More details...](#)

五天法定侍產假於1月18日生效

該修訂條例規定，男性僱員如果有子女於2019年1月18日或之後出生，便可就其配偶/伴侶每次分娩而享有的侍產假，由三天增至五天。[詳情...](#)

UPCOMING HK EVENTS 最新活動

VeggieWorld

16-17 March 2019

PMQ

元創方

[More details...](#)

Taste of Hong Kong

21-24 March 2019

Central Harbourfront

中環海濱活動空間

[More details...](#)

Art Central

27-31 March 2019

Central Harbourfront

中環海濱活動空間

[More details...](#)

Hong Kong Sevens

5-7 April 2019

Hong Kong Stadium

香港大球場

[More details...](#)

HOFEX

7-10 May 2019

Hong Kong Convention and Exhibition

Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

ProWine Asia

7-10 May 2019

Hong Kong Convention and Exhibition

Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: +852 3107 1067

swong@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa

T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia

(所有來自大中華地區的業務)

T: +852 3107 1037

lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France)

T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France

T: +852 3107 1047

jhui@investhk.gov.hk

www.investhk.gov.hk

Get Our App Now

下載應用程式



InvestHK News & Events

Find Us on Social Media

關注我們



© 2019 Copyright Invest Hong Kong. All rights reserved.